
Protokół  z  XXXVII  Sesji Rady Gminy Celestynów 

odbytej w dniu 30 stycznia 2014 roku 

 

W sesji udział wzięli: 

Radni Rady Gminy Celestynów                    -                    wg załączonej listy 

Wójt Gminy Celestynów                                      -                     Stefan Traczyk 

Zastępca  Wójta Gminy Celestynów                    -                      Magdalena  Mąka 

Skarbnik Gminy Celestynów                               -                       Agnieszka Kurek     

Sekretarz Gminy Celestynów                              -                       Dariusz Kołodziejczyk 

Sołtysi                                      -                       wg załączonej listy obecności 

Inne osoby zaproszone. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala dokonał otwarcia sesji, powitał radnych, sołtysów 

oraz zaproszonych gości. Stwierdził, iż na sali znajduje się 12  Radnych, co stanowi  quorum 

niezbędne  do podejmowania  przez Radę Gminy prawomocnych uchwał.  

 

Ze względu na uroczysty charakter Sesji odegrano Hymn Narodowy. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Romuald Ziętala odczytał proponowany porządek obrad 

Sesji Rady Gminy Celestynów:  

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji. 

2. Wręczenie nowemu radnemu  zaświadczenia o wyborze oraz złożenie ślubowania przez radnego. 

3. Sprawy różne. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

       a)   powołania składów osobowych stałych Komisji Rady Gminy i ich przewodniczących; 

       b)   umorzenia należności;  

       c)   udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Otwockiemu w zakresie zakupu i  

             przekazania masy bitumicznej na przebudowę drogi powiatowej nr 2716W Dyzin 

            - Ostrowik w Jatnem oraz drogi powiatowej nr 2715W – ul. Brzozowej w Pogorzeli; 

       d)   udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Otwockiemu na 

             realizację zadania pn. „Przebudowa mostu na drodze powiatowej    nr 2715W w 

             miejscowości Pogorzel”; 

       e)   nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Celestynów prawa własności nieruchomości 

             gruntowej położonej w miejscowości Podbiel; 

       f)    zbycia nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów; 



       g)   o wyłączeniu Technikum na podbudowie Szkoły Zasadniczej z Zespołu Szkół w   

              Celestynowie; 

       h)   o wyłączeniu Liceum Profilowanego z Zespołu Szkół w Celestynowie; 

       i)    o likwidacji Technikum na podbudowie Szkoły Zasadniczej w Celestynowie; 

       j)    o likwidacji Liceum Profilowanego w Celestynowie; 

       k)   podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie 

             pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub 

              żywności dla osób objętych wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w zakresie 

             dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020; 

       l)    określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia 

              rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem 

             wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie  

             dożywiania” na lata 2014-2020; 

      m)   ustanowienia  programu osłonowego „ Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 

             2014-2020; 

       n)   Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

             Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2014; 

       o)   rozpatrzenia skargi mieszkańców ul. Wspólnej w miejscowości Glina w Gminie 

             Celestynów na Wójta Gminy Celestynów; 

       p)   zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Celestynów na rok 2014. 

5. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami. 

6. Zapytania Radnych i udzielenie odpowiedzi na zapytania przez Wójta. 

7. Wnioski lub oświadczenia Radnych. 

8. Przyjęcie protokołów z Sesji z dnia 14  listopada i 19 grudnia 2013 roku. 

9. Zamknięcie obrad. 

 

Pani Agnieszka Kurek wnioskowała o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2014-2022. 

 

Na Sesję przybył radny Paweł Felczyk. 

 

Wniosek został przyjęty. (13  głosów  za). 

Porządek obrad  ze  zmianą  został  przyjęty. (13  głosów  za). 

 

 



Ad. pkt 2. 

Przewodniczący  Gminnej  Komisji  Wyborczej Pan Sylwester Nowak wręczył Panu Andrzejowi 

Zawadzie zaświadczenie o wyborze na radnego kadencji 2010-2014 w związku z wyborami 

uzupełniającymi, które odbyły się w dniu 19 stycznia 2014 roku. 

Radny Jacek Strzeżysz odczytał  rotę ślubowania o treści: ,, Wierny Konstytucji i prawu 

Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i 

uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców”. 

Radny Andrzej Zawada powiedział: ,, Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg". 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala złożył gratulacje i życzył nowemu radnemu owocnej 

współpracy ze wszystkimi radnymi. 

Radny Andrzej Zawada podziękował wszystkim, którzy wzieli udział w wyborach uzupełniających, 

jakrównież kolegom, którzy również kandydowali. Wyraził nadzieję, że mimo krótkiej kadencji 

zdobędzie doświadczenie samorządowe. 

Ad. pkt 3. 

Sprawy różne. 

Radny Paweł Felczyk poprosił o udostępnienie umowy na wyrównanie drogi w Ostrowiu, notatki 

służbowej z wybieranych ofert, notatki służbowej po wykonaniu prac i odbioru tych prac. 

Ad. pkt 4, ppkt a). 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania składów osobowych stałych Komisji Rady Gminy i ich 

przewodniczących. 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala powiedział, że w dniu 19 stycznia 2014 roku odbyły się 

wybory uzupełniające do Rady Gminy Celestynów, w których mandat Radnego uzyskał Pan Andrzej 

Zawada. Mając na uwadze powyższe zasadnym jest podjęcie niniejszej uchwały. 

Radny Andrzej Zawada zgłosił chęć udziału w Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Pomocy 

Społecznej oraz Komisji Finansów i Inwestycji. 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk  przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały w sprawie powołania składów osobowych stałych Komisji Rady Gminy i ich 

przewodniczących. 

Uchwała została podjęta. (13 głosów za). 



Ad. pkt 4, ppkt b). 

Podjęcie uchwały w sprawie umorzenia należności. 

Pan Marcin Kulesza powiedział, że w dniu 28 listopada 2013 roku Zakład Usług Komunalnych 

,,Błysk” wystąpił z wnioskiem o umorzenie kary naliczonej na podstawie umowy nr UUG/213/2013 z 

dnia 14 czerwca 2013 r. na ,,Odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości z terenu Gminy Celestynów”. Mając na uwadze fakt, iż zgodnie z § 5 ust. 3 uchwały nr 

302/10 Rady Gminy Celestynów z dnia 25 maja 2010 r. w sprawie szczegółowych zasad umarzania, 

odraczania lub rozkładania na raty spłaty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, 

przypadających Gminie Celestynów lub jednostkom podległym, organem władnym do rozpatrzenia 

przedmiotowego wniosku jest Rada Gminy Celestynów, przedkłada się niniejszy projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że Komisja 5 głosami 

za zaopiniowała projekt negatywnie. 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk  przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały w sprawie umorzenia należności. 

Uchwała nie została podjęta. (1 głos za, 9 przeciw, 3 wstrzymujące). 

Ad. pkt 4, ppkt c). 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Otwockiemu w zakresie zakupu 

i  przekazania masy bitumicznej na przebudowę drogi powiatowej nr 2716W Dyzin - Ostrowik w 

Jatnem oraz drogi powiatowej nr 2715W – ul. Brzozowej w Pogorzeli. 

Pani Katarzyna Bojanowska – Niewczas powiedziała, że w budżecie Gminy Celestynów na 2014 

rok Rada Gminy wskazała do realizacji zadanie inwestycyjne pn. „Przebudowa drogi powiatowej – ul. 

Brzozowej w Pogorzeli – pomoc rzeczowa dla Powiatu Otwockiego” oraz „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 2716W Dyzin-Ostrowik w Jatnem – pomoc rzeczowa dla Powiatu Otwockiego” w 

klasyfikacji budżetowej działu 600 „Transport i łączność”, rozdziału 60014 „Drogi publiczne 

powiatowe” § 6050 „Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych”. Zadanie to ma charakter 

pomocy rzeczowej dla Powiatu Otwockiego. W związku  z powyższym zachodzi konieczność 

podjęcia odrębnej uchwały, co wynika z art. 216  ust. 2  pkt 5 ustawy o finansach publicznych.  

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk  przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Otwockiemu w zakresie zakupu i  



przekazania masy bitumicznej na przebudowę drogi powiatowej nr 2716W Dyzin - Ostrowik w 

Jatnem oraz drogi powiatowej nr 2715W – ul. Brzozowej w Pogorzeli. 

Uchwała została podjęta. (13 głosów za). 

Ad. pkt 4, ppkt d). 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi 

Otwockiemu na  realizację zadania pn. „Przebudowa mostu na drodze powiatowej    nr 2715W w 

miejscowości Pogorzel”. 

Pani Katarzyna Bojanowska – Niewczas powiedziała, że w budżecie Gminy Celestynów na 2014 

rok Rada Gminy wskazała do realizacji zadanie inwestycyjne pn. „Dotacja celowa na pomoc 

finansową dla Powiatu Otwockiego na zadanie Przebudowa mostu na drodze powiatowej nr 2715W w 

miejscowości Pogorzel” w klasyfikacji budżetowej działu 600 „Transport i łączność”, rozdziału 60014 

„Drogi publiczne powiatowe” § 6050 „Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych”. Zadanie to ma 

charakter pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Otwockiego. W związku z 

powyższym zachodzi konieczność podjęcia odrębnej uchwały, co wynika z art. 216  ust. 2  pkt 5 

ustawy o finansach publicznych.  

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie 6 głosami za, przy jednym przeciw. 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk  przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Otwockiemu 

na  realizację zadania pn. „Przebudowa mostu na drodze powiatowej    nr 2715W w miejscowości 

Pogorzel”. 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za, 1 przeciw). 

Ad. pkt 4, ppkt e). 

Podjęcie uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Celestynów prawa własności 

nieruchomości  gruntowej położonej w miejscowości Podbiel. 

Pan Bartłomiej Bandych  powiedział, że nieruchomość oznaczona jako dz. ew. nr 102 o pow. 1 1500 

m2 położona jest  w miejscowości Podbiel. Zgodnie z danymi z ewidencji gruntów i budynków 

oznaczona jest użytkiem gruntowym  łąki trwałe, grunty zadrzewione i zakrzewione oraz rowy. O 

nabycie przez Gminę Celestynów przedmiotowej nieruchomości zwróciła się właścicielka 

przedmiotowej nieruchomości. Należy podkreślić, iż wyrażenie zgody na nabycie przedmiotowej 

nieruchomości, zwiększy gminny zasób nieruchomości. 



Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk  przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Celestynów prawa własności 

nieruchomości  gruntowej położonej w miejscowości Podbiel. 

Uchwała została podjęta. (13 głosów za). 

Ad. pkt 4, ppkt f). 

Podjęcie uchwały w sprawie  zbycia nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów. 

Pan Bartłomiej Bandych  powiedział, że nieruchomość oznaczona jako działka 665 z obrębu. 

Dąbrówka o powierzchni 3 794 m2 stanowi własność Gminy Celestynów. Mając na względzie 

potrzeby budżetowe w zakresie inwestycji zasadne jest podjęcie niniejszej uchwały. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały negatywnie 4 głosami za. 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk  przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały w sprawie zbycia nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów. 

Uchwała nie została podjęta. (10 głosów przeciw, 3 wstrzymujące). 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala ogłosił 10 minut przerwy. 

Ad. pkt 4, ppkt g). 

Podjęcie uchwały o wyłączeniu Technikum na podbudowie Szkoły Zasadniczej z Zespołu Szkół w   

Celestynowie. 

Pani Olga Wileńska powiedziała, że Technikum na podbudowie Szkoły Zasadniczej wchodzące w 

skład Zespołu Szkół w Celestynowie w rzeczywistości nie funkcjonuje od lat i nie ma w związku z 

tym uczniów. Ustawa z dnia 19 sierpnia 2011 r. o zmianie ustawy o systemie oświaty oraz niektórych 

ustaw (Dz.U. Nr 205, poz.1206 z późn. zm.) określa typy szkół ponadgimnazjalnych funkcjonujących 

od dnia 1 września 2012 r. w systemie oświaty, z których to wyłączono licea profilowane. Zasadne 

jest uregulowanie stanu szkół ponadgimnazjalnych do obowiązujących przepisów. Autopoprawką w 

uzasadnieniu należy zmienić wyrażenie:,, Trzyletnie Liceum Profilowane” wyrażeniem: ,, Technikum 

na podbudowie Szkoły Zasadniczej”. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Pomocy Społecznej Wiesław Muszyński  

powiedział, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 



Autopoprawka została zaopiniowana pozytywnie. (13 głosów za). 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk  przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały o wyłączeniu Technikum na podbudowie Szkoły Zasadniczej z Zespołu Szkół w   

Celestynowie wraz z autopoprawką. 

Uchwała została podjęta. (13 głosów za). 

Ad. pkt 4, ppkt h). 

Podjęcie uchwały o wyłączeniu Liceum Profilowanego z Zespołu Szkół w Celestynowie. 

Pani Olga Wileńska powiedziała, że Trzyletnie Liceum Profilowane wchodzące w skład Zespołu 

Szkół w Celestynowie w rzeczywistości nie funkcjonuje od lat i nie ma w związku z tym uczniów. 

Ustawa z dnia 19 sierpnia 2011 r. o zmianie ustawy o systemie oświaty oraz niektórych ustaw  

(Dz.U. Nr 205, poz.1206 z późn. zm.) określa typy szkół ponadgimnazjalnych funkcjonujących od 

dnia 1 września 2012 r. w systemie oświaty, z których to wyłączono licea profilowane. Zasadne jest 

uregulowanie stanu szkół ponadgimnazjalnych do obowiązujących przepisów.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Pomocy Społecznej Wiesław Muszyński  

powiedział, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk  przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały o wyłączeniu Liceum Profilowanego z Zespołu Szkół w Celestynowie. 

Uchwała została podjęta. (13 głosów za). 

Ad. pkt 4, ppkt i). 

Podjęcie uchwały o likwidacji Technikum na podbudowie Szkoły Zasadniczej w Celestynowie. 

Pani Olga Wileńska powiedziała, że Technikum na podbudowie Szkoły Zasadniczej w Celestynowie 

w rzeczywistości nie funkcjonuje od lat i nie ma w związku z tym uczniów. Ustawa z dnia 19 sierpnia 

2011 r. o zmianie ustawy o systemie oświaty oraz niektórych ustaw  

określa typy szkół ponadgimnazjalnych funkcjonujących od dnia 1 września 2012 r. w systemie 

oświaty, z których to wyłączono Technikum na podbudowie Szkoły Zasadniczej. Zasadne jest 

uregulowanie stanu szkół ponadgimnazjalnych do obowiązujących przepisów. Autopoprawką w 

uzasadnieniu należy zmienić wyrażenie:,, Trzyletnie Liceum Profilowane” wyrażeniem: ,, Technikum 

na podbudowie Szkoły Zasadniczej”. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Pomocy Społecznej Wiesław Muszyński  

powiedział, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 



Autopoprawka została zaopiniowana pozytywnie. (13 głosów za). 

 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk  przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały o likwidacji Technikum na podbudowie Szkoły Zasadniczej w Celestynowie wraz z 

autopoprawką. 

Uchwała została podjęta. (13 głosów za). 

Ad. pkt 4, ppkt j). 

Podjęcie uchwały o likwidacji Liceum Profilowanego w Celestynowie. 

Pani Olga Wileńska powiedziała, że Trzyletnie Liceum Profilowane w Celestynowie w 

rzeczywistości nie funkcjonuje od lat  i nie ma w związku z tym uczniów. Ustawa z dnia 19 sierpnia 

2011 r. o zmianie ustawy o systemie oświaty oraz niektórych ustaw (Dz. U. Nr 205, poz.1206 z 

późn.zm.) określa typy szkół ponadgimnazjalnych funkcjonujących od dnia 1 września 2012 r. w 

systemie oświaty, z których to wyłączono licea profilowane. Zasadne jest uregulowanie stanu szkół 

ponadgimnazjalnych do obowiązujących przepisów.  Autopoprawką w uzasadnieniu wykreśla się 

słowo: ,,wchodzące”. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Pomocy Społecznej Wiesław Muszyński  

powiedział, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Autopoprawka została zaopiniowana pozytywnie. (13 głosów za). 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk  przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały o likwidacji Liceum Profilowanego w Celestynowie wraz z autopoprawką. 

Uchwała została podjęta. (13 głosów za). 

Ad. pkt 4, ppkt k). 

Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 

nieodpłatnie  pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub 

żywności dla osób objętych wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w zakresie              

dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020. 

Pani Barbara Markowska powiedziała, że ustanowiony rządowy program uchwałą Nr 221 Rady 

Ministrów z dnia 10 grudnia 2013 r. w sprawie ustanowienia wieloletniego programu wspierania 

finansowego gmin w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020 

przewiduje udzielanie wsparcia w zakresie dożywiania osobom spełniającym kryterium dochodowe w 

wysokości 150 % kryterium, o którym mowa w art. 8 ustawy o pomocy społecznej. Zgodnie ze 

wskazówkami MPiPS w zakresie realizacji uchwały Rady Ministrów z dnia 10 grudnia 2013 r. w 



sprawie ustanowienia wieloletniego programu wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania 

„Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020 zgodnie z art. 8 ust. 2 ustawy o pomocy 

społecznej, gmina może udzielać wsparcia w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub 

żywności osobom spełniającym kryterium dochodowe w wysokości 150 % kryterium tylko w 

przypadku uchwalenia przez gminę stosownej uchwały podwyższającej kryterium dochodowe do tego 

poziomu.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Pomocy Społecznej Wiesław Muszyński  

powiedział, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk  przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 

nieodpłatnie  pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub 

żywności dla osób objętych wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w zakresie              

dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020. 

 

Uchwała została przyjęta. (13 głosów za). 

 

Ad. pkt 4, ppkt l). 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie 

posiłku albo świadczenia  rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 

wieloletnim programem   wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w 

zakresie  dożywiania” na lata 2014-2020. 

 

Pani Barbara Markowska powiedziała, że zgodnie z art. 96 ust. 2 ustawy o pomocy społecznej 

wydatki na zasiłki i pomoc rzeczową podlegają zwrotowi, jeżeli dochód na osobę w rodzinie osoby 

zobowiązanej do zwrotu wydatków przekracza kryterium dochodowe. Zgodnie z ust. 4 przywołanego 

artykułu ustawy rada gminy określa zasady zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Pomocy Społecznej Wiesław Muszyński  

powiedział, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący  Rady Tadeusz Floriańczyk  przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie 

posiłku albo świadczenia  rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 

wieloletnim programem   wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w 

zakresie  dożywiania” na lata 2014-2020. 



Uchwała została przyjęta. (13 głosów za). 

 

Ad. pkt 4, ppkt m). 

Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia  programu osłonowego „ Pomoc gminy w zakresie 

dożywiania” na lata  2014-2020. 

 

Pani Barbara Markowska powiedziała, że przyjęty przez Radę Ministrów wieloletni program 

wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 

2014-2020 ma na celu ograniczenie m. in. zjawiska niedożywienia dzieci i młodzieży. Program ten 

przewiduje wsparcie gmin, które w szczególnie uzasadnionych przypadkach, będą udzielały pomocy, 

gdy uczeń albo dziecko wyraża chęć zjedzenia posiłku a odpowiednio dyrektor szkoły lub przedszkola 

informuje Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Celestynowie o potrzebie udzielenia pomocy w 

formie posiłku. Przy czym liczba dzieci i uczniów, którym ma być udzielona pomoc w w/w sposób, 

nie może przekroczyć 20 % liczby i uczniów dożywianych w szkołach i przedszkolach na terenie 

gminy w poprzednim miesiącu kalendarzowym.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Pomocy Społecznej Wiesław Muszyński  

powiedział, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący  Rady Tadeusz Floriańczyk  przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie ustanowienia  programu osłonowego „ Pomoc gminy w zakresie 

dożywiania” na lata  2014-2020. 

 

Uchwała została przyjęta. (13 głosów za). 

Ad. pkt 4, ppkt n). 

Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz  Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2014. 

Pan Andrzej Mrozowski powiedział, że zgodnie z art. 41 ust. 1, 2 i 5 ustawy z dnia 26 października 

1982 r.  o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi oraz art. 10 ust. 1 i 3 ustawy z 

dnia 29 lipca 2005 r. o przeciwdziałaniu narkomanii   prowadzenie działań związanych z profilaktyką i 

rozwiązywaniem problemów alkoholowych, integracji społecznej osób uzależnionych oraz 

przeciwdziałaniem narkomanii należy do zadań własnych gminy. Zgodnie z art. 41 ust. 2 ustawy z dnia 

26 października 1982 r. o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi oraz art. 10, 

ust. 2 i 3 ustawy z dnia 29 lipca 2005 r. o przeciwdziałaniu narkomanii szczegółowe zadania w tym 

zakresie powinny być realizowane na podstawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 



Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii, uchwalanego corocznie przez Radę 

Gminy Celestynów. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Pomocy Społecznej Wiesław Muszyński  

powiedział, że Komisja jednogłośnie wnioskuje o zdjęcie projektu uchwały z porządku obrad 

dzisiejszej Sesji i rozpatrzenie go na kolejnej Sesji ze względu na szereg uwag do programu. 

 

Wniosek został przyjęty. Projekt uchwały został zdjęty z porządku obrad.(13 głosów za). 

 

Ad. pkt 4, ppkt o). 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańców ul. Wspólnej w miejscowości Glina w 

Gminie Celestynów na Wójta Gminy Celestynów. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jacek Poplewski powiedział, że w dniu 18 listopada 2013 

roku do Rady Gminy Celestynów wpłynęła skarga mieszkańców ul. Wspólnej w miejscowości Glina 

w Gminie Celestynów na Wójta Gminy Celestynów na przewlekłe i biurokratyczne rozwiązywanie 

powstałego konfliktu. Komisja Rewizyjna Rady Gminy Celestynów na posiedzeniu w dniu 8 stycznia 

2014 roku po zapoznaniu się z bardzo obszerną dokumentacją uznała w/w/ skargę  za zasadną . 

Konflikt pomiędzy mieszkańcami w/w ulicy a firmą ,,Tomiraf” był poważnym problemem dla obu 

stron, z którym nie próbował się zmierzyć Wójt Gminy Celestynów Pan Stefan Traczyk. Mieszkańcy 

w swoich pismach zwracali uwagę na bardzo wiele nieprawidłowości. Kategoria drogi  KR-1 ,KR-2 

praktycznie oznaczała problemy z wielokrotnymi przejazdami samochodów ciężarowych w/w firmy. 

Dla drogi KR-1- to  około 4 przejazdy na dobę ciągnika siodłowego. Umowa pomiędzy Firmą 

,,Tomiraf” a Urzędem Gminy Celestynów, którą podpisał Pan Wójt Stefan Traczyk była ogólnikowa i 

nieprecyzyjna. (remont drogi na koszt firmy Tomiraf). Brakuje w niej bowiem podstawowych zapisów 

tj. dookreślenia ilości przejazdów na dobę, powyżej których firma Tomiraf ma dokonać naprawy 

ewentualnych zniszczeń jak i określenia ram czasowych trwania tej umowy. Widząc takie dzianie i 

brak podjęcia prób mediacyjnych mieszkańcy zdecydowali się na napisanie w/w skargi, którą Komisja 

Rewizyjna oceniła jak w sentencji. 

 

Wiceprzewodniczący  Rady Tadeusz Floriańczyk  przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańców ul. Wspólnej w miejscowości Glina w 

Gminie Celestynów na Wójta Gminy Celestynów. 

 

Uchwała została podjęta. (6 głosów za, 4 przeciw, 3 wstrzymujące). 

 



Ad. pkt 4, ppkt p). 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Celestynów 

na rok 2014. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jacek Poplewski  powiedział, że na podstawie art. 18 a ust.1 i 

4 oraz art. 21 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym oraz § 34 ust. 1 Statutu 

Gminy Celestynów przyjętego uchwałą Nr 24/03 Rady Gminy Celestynów z dnia 8 lipca 2003 r. (Dz. 

Urz. Woj. Maz. z 2003 r., Nr 243, poz. 6401 z późn. zm. ), Rada Gminy Celestynów zatwierdza plan 

pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Celestynów na 2014 r., w brzmieniu stanowiącym załącznik 

do niniejszej uchwały. 

 

Sekretarz Gminy Dariusz Kołodziejczyk powiedział, że w harmonogramie prac należy wykreślić 

grudzień, ponieważ kadencja rady kończy się w listopadzie. 

 

Mecenas powiedział, że plan pracy Komisji obowiązuje do końca kadencji. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jacek Poplewski  wnioskował o wykreślenie z planu pracy 
miesiąca grudnia. 
 
Wniosek został przyjęty. (12 głosów za, 1 wstrzymujący). 
 
Wiceprzewodniczący  Rady Tadeusz Floriańczyk  przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Celestynów na rok 2014 z poprawką. 

Uchwała została podjęta. (13 głosów za). 

Ad. pkt 4, ppkt r). 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2014-2022. 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Kurek powiedziała, że w projekcie między innymi  dokonano 

zwiększenia planowanych wydatków na realizację zadania pn. „Budowa gminnej sali gimnastycznej 

przy Zespole Szkół w Celestynowie”: - Limit wydatków dla 2014 roku – 400.000,00 zł - Limit 

wydatków dla 2015 roku – 792.000,00 zł (zwiększenie o kwotę 292.000,00 zł) - Limit wydatków dla 

2016 roku – 522.776,00 z (zwiększenie o kwotę 522.776,00 zł) Wartość łącznych nakładów 

finansowych po zmianie wynosi 1.769.026,00 zł (nakłady poniesione do 2013 roku – 54.250,00 zł). 

Limit zobowiązań zwiększono do kwoty 1.714.776,00 zł. Okres realizacji przedsięwzięcia 2013 – 

2016. Zmian dokonuje się na podstawie sporządzonego kosztorysu inwestorskiego dla inwestycji 



„Budowa gminnej sali gimnastycznej przy Zespole Szkół w Celestynowie”. Środki zaplanowane na 

realizację w/w zadania stanowią wkład własny.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że Komisja 3 głosami 

za przy 2 wstrzymujących zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący  Rady Tadeusz Floriańczyk  przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2014-2022.  

Uchwała została podjęta. (13 głosów za).  
 
Ad. pkt 5. 
 
Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami.  
 
Radny Paweł Felczyk wnioskował do Komisji Rewizyjnej o skontrolowanie przebiegu prac na 

drodze gminnej w miejscowości Ostrów. 

Ad. pkt 6. 

Zapytanie Radnego Leszka Gąsiorowskiego:  

1. Czy w 2014 roku będzie rozpoczęta budowa kanalizacji Dąbrówka – Stara Wieś? 

2. Ile posesji jest planowanych do podłączenia posesji w Dąbrówce i na których ulicach? 

3. Na jakim etapie jest wykup mieszkań w blokach w Starej Wsi na ul. Kolejowej i ul. Parkowej. 

Odpowiedzi: 

1.i 2.Pani Katarzyna Bojanowska- Niewczas powiedziała, że na chwilę obecną został wyłoniony 

wykonawca projektu zamiennego. Termin wykonania tego projektu jest na koniec czerwca lub lipca. 

Dopiero po uzyskaniu projektu zamiennego i pozwolenia zamiennego na budowę Gmina będzie mogła 

przystąpić do fizycznej budowy kanalizacji. W pierwszej kolejności należałoby zmodernizować 

przepompownię, która znajduje się na ul. Karczewskiej. Niemniej w 2014 roku żadna z posesji nie 

zostanie podłączona, tak by mogła korzystać z tej kanalizacji. Będzie to dopiero pierwszy etap 

budowy kanalizacji. 

3. Sekretarz Dariusz Kołodziejczyk powiedział, że w najbliższych dniach zadzwoni do radnego 

Kierownik referatu i udzieli szczegółowych informacji. W ostatnich dniach Kierownik referatu 

uzgadniał z notariuszem kwestie sporządzenia aktów notarialnych.  

Zapytanie Radnego Wiesława Muszyńskiego: 

1. Czy to prawda, że na posterunku Policji w Celestynowie nie ma internetu?   

2. Czy coś dzieje w kwestii Harcówki? 



Odpowiedzi: 

1. Wójt Gminy Stefan Traczyk powiedział, że z tym pytaniem należy się zwrócić do 

Posterunku Policji. 

2. Wójt Gminy Stefan Traczyk powiedział, że Pani Ewa Adamska, która sprawę prowadzi 

odbyła spotkanie w tym tygodniu z Panią Przewodniczącą Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych. Są ustalenia dotyczące przeznaczenia środków na wynajęcie. 

Zapytanie Radnego Jacka Strzeżysza: 

1. Jaka firma będzie wykonywała projekt zamienny budowy kanalizacji w Dąbrówce i Starej  

Wsi i za jaką cenę? 

Odpowiedzi: 

1. Pani Katarzyna Bojanowska-Niewczas powiedziała, że jest to firma, która do tej pory z 

Urzędem nie współpracowała, nazwa firmy znajduje się na stronie internetowej. Projekt 

zostanie wykonany za 85 000 zł. 

Pani Marta Klimek  powiedziała, że jest to Zakład Techniki Sanitarnej „INSTECH”. 

Zapytania Radnego Jacka Poplewskiego: 

1.  Prośba o  przedstawienie na piśmie rozliczenia dotacji dla klubów sportowych za 2013 rok. 

2.  Na wykonanie rowu przy tzw. ,,Kąkolach” od ul. Pogorzelskiej został ogłoszony   przetarg,  

 który wygrała firma z Zabieżek. Dlaczego ten przetarg został anulowany? 

Odpowiedzi: 

1.  Pani Agnieszka Kurek powiedziała, że jeżeli chodzi o dotacje udzielone w 2013 roku to w 

tej chwili są zbierane ostatnie rozliczenia, ponieważ ostatecznym terminem przedłożenia 

sprawozdania jest 31 styczeń. Po tym terminie Urząd dokonuje rozliczenia dotacji nie później 

niż do końca marca. 

2. Pani Katarzyna Bojanowska-Niewczas powiedziała, że nie przetarg został anulowany, 

ponieważ wykonawca tego rowu został wyłoniony w trybie zapytania ofertowego. Natomiast 

umowa nie mogła zostać zrealizowana, ponieważ Państwo Kąkolowie rozmyślili si ę i 

odmówili podpisania umowy na umieszczenie urządzeń na swojej działce. Umowa z 

wykonawcą została anulowana, niemniej rozmowy z Państwem Kąkolami ciągle trwają. 

Wstępnie umówiliśmy się w grudniu, że na początku roku do sprawy wrócimy. Na to spotkanie 

chcielibyśmy również zaprosić przedstawiciela spółki wodnej. Po raz kolejny chcielibyśmy 

ogłosić zapytanie ofertowe i wyłonimy wykonawcę. 



Zapytania Radnego Roberta Wicika: 

1. W grudniu został złożony wniosek do Urzędu o uruchomienie procedur w sprawie budowy 

spalarni na terenie Gliny, na terenach po byłej ,,Efie” przez firmę, która prowadzi tam 

działalność. Czy są już jakieś opinie podmiotów zewnętrznych, do których Urząd wystąpił , 

które mają ocenić czy będzie potrzebny raport oddziaływania na środowisko. Czy Wójt będzie 

wspierał mieszkańców, aby ta spalarnia nie powstała. 

2. Czy gmina Celestynów ma podpisaną umowę na odbiór ścieków z Otwockiem? 

Odpowiedzi: 

     1.   Zastępca Wójta Magdalena Mąka powiedziała, że jest już opinia Sanepidu i będzie potrzebny  

           Raport oddziaływania na środowisko. Wójt Gminy Stefan Traczyk powiedział, że cały czas  

          wspiera mieszkańców.  

     2.  Wójt  Gminy Stefan Traczyk powiedział, że oczywiście są sprawy, które toczą się przed  

           zgodnie z tym co Pani Dyrektor Gospodarki Komunalnej wielokrotnie relacjonowała. Trwają  

           cały czas negocjacje. Natomiast te negocjacje są elementem spraw, które są prowadzone. Na  

           dzień dzisiejszy umowa nie jest podpisana, ponieważ żądania drugiej strony są niebotyczne. 
        
Zapytania Radnego Tadeusza Floriańczyka: 
 

1. Czy byli informowani mieszkańcy, w szczególności sołtysi miejscowości Pogorzel, Glina, 

Ostrów o wszczęciu postępowania w tej sprawie. 

Odpowiedzi: 

1. Zastępca Wójta Magdalena Mąka powiedziała, że mieszkańcy, którzy bezpośrednio 

graniczą z tą działką byli informowani, natomiast sołtysi nie. Było obwieszczenie na stronie 

internetowej i na tablicach ogłoszeń. Nigdzie nie jest napisane, że jest obowiązek 

informowania sołtysów. 

Zapytania Radnego Pawła Felczyka: 

1. Ostatnio miało miejsce przykre zdarzenie na drodze przy kapliczce w Ostrowie, gdzie 

przedsiębiorcy wybierają piach. Karetka nie mogła dojechać do chorego, ponieważ ugrzęzła w 

błocie i koleinach. Straż pożarna musiała tę karetkę wyciągać. Pogotowie oświadczyło, że 

nigdy więcej tą drogą nie będzie jechać. W momencie wyrównania drogi nie byłoby tego 

problemu. Kiedyś był składany na Sesji wniosek, aby Urząd porozumiał się z 

przedsiębiorcami, którzy orają tą drogą dużymi samochodami ciężarowymi, aby ją naprawili.  

Radny poprosił, aby droga została na wiosnę doprowadzona do stanu używalności. 

 



Zapytania Radnego Zbigniewa Konefała: 

1. Czy w Urzędzie Gminy jest już pokój socjalny? 

2. Ile zakupiono w 2013 roku na fakturę ekogroszku do kotłowni w Szkole Podstawowej w 

Ostrowie? Wniosek o podanie tej informacji do Komisji Rewizyjnej łącznie z fakturami. 

Odpowiedzi: 

1. Zastępca Wójta Magdalena Mąka powiedziała, że pokój jest obecnie remontowany. Pod 

koniec lutego pracownicy będą mogli z niego korzystać. 

2. Sekretarz Dariusz Kołodziejczyk powiedział, że odpowiedź zostanie udzielona na piśmie. 

Ad. pkt 7. 

Radny Paweł Felczyk wnioskował o przygotowanie dokumentów w sprawie wyrównania i 

nawiezienia gruzu na drodze w Ostrowie zgodnie z regulaminem, który wydał Pan Wójt. Wnioskował 

do Komisji Rewizyjnej o sprawdzenie czy zapytania ofertowe, które są w załączniku, są wykonywane 

zgodnie z regulaminem. 

Radny Zbigniew Konefał wnioskował o przedstawienie na piśmie harmonogramu zakupu 

fakturowego za 2013 roku opału do kotłowni w Szkole w Ostrowie. 

Pan Henryk Floriańczyk odczytał oświadczenie. (stanowi ono załącznik do niniejszego protokołu). 

Ad. pkt 8. 

Protokoły z Sesji z dnia 14 listopada i 19 grudnia 2013 roku zostały przyjęte. (12 głosów za, 1 

wstrzymujący). 

Ad. pkt 9. 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala zamknął obrady. 

  

                                                                              Przewodniczący Rady gminy Celestynów 

                                                                                                Romulad Ziętala  

            

Sporządziła: Katarzyna Świderska      


